
Sofie De Caigny:

“Voor het CVAa is een 
organisatie als VVBAD van 
onmiskenbaar belang”

Hoe ben je in de archiefsector beland? 
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Hoe lang ben je al actief binnen de 

VVBAD? En wat was je motivatie om lid 

te worden?
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Welk thema ligt je nauw aan het hart? 

Wat zou je in de toekomst graag willen 

doen binnen de vereniging?
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Hoe hoop je dat de vereniging zelf zal 

evolueren in de toekomst? 
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